
现代海水养殖三新发展战略国际高端论坛 

会议摘要编写说明 

 

1．需要同时提交中文和英文的会议摘要。 

2．报道有关海水养殖科技和产业的发展状况、发展趋势以及对策建

议，鼓励辅以必要的图表。 

3．将稿件电子版（WORD 文件）通过电子邮件发送至

mollusk_cn@126.com，邮件标题注明“XXX(作者)大连三新会议摘要”，

会务组将通过邮件反馈收到会议摘要。 

4．会议摘要集 PDF 版本将存于 U 盘，提供给参会人员。 

5．中文会议摘要格式要求如下 

题目：（4 号华文中宋加粗，拉丁文 Times New Roman，居中） 

 

作者（多个作者不同单位加注上标数字，4 号宋体，居中） 

 

单位：（单位全称和地址及邮编，4 号宋体，居中） 

 

正文（5 号宋体，每段首缩进 2 个字，1.5 倍行距） 

 

 

 

*首面页脚处写明作者简介（包括第一作者和通讯作者，电子邮箱等联系方式，小 5 号宋体） 

 

6．英文摘要均使用 12 号 Times New Roman 字体、1.5 倍行距，具体

格式要求参见下页说明。 

 



Instructions for Preparation of Abstracts 

1. TITLE: The title should be printed in CAPITAL and BOLD LETTERS. 

Scientific names should be italicized and should not be preceded or 

followed by commas or parentheses or other markings. 

2. AUTHOR (s): Authors should be listed in Upper/lower case with initials 

before surname. Separate authors’ names with a comma, except for the 

last two names which is separated with “and”. 

3. Address and Email: The address should be separated by a blank line. 

Sufficient information including e-mail address should be included for the 

presenting author. Use * after the presenting author.  

4. LENGTH: no maximum length limit 

5. PAGE SIZE: Standard A4 paper (210  297mm = 8.27  11.69 inch) 

6. MARGINGS: 1-inch margin throughout (left/right/top/bottom) 

7. SPACING: 1.5 spaced 

8. PARAGRAPHS: Paragraphs should be separated by a blank line and 

should not be indented.  

9. FONTS: Character fonts should be 12-point Times New Roman. 

10. FIGURES & TABLES: Figures and tables are highly recommended. They 

should be clearly readable in black print only.  

11. FORMATTING REQUIREMENT: Please prepare and save your abstract as 

a WORD files and submit as a .doc file in P.C. format. If you use a 

Macintosh, please send two versions of the abstract, one in .doc format 

and one in .rtf format. 

 


